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'Na de winterstop komen we terug'  

door Dennis Jansen  

Het treurverhaal van de amateurs van ADO Den Haag kende zondag een 
nieuwe zwarte bladzijde: de 11-1 nederlaag bij LENS. Na twee degradaties op rij 
lijkt de vrije val op De Aftrap nog niet ten einde. Trainer Korte: "Ik zie elke week 
progressie. Ik blijf vertrouwen hebben in handhaving".  

 

 

 

ADODen Haag-doelman Stefan de la Combé: 'Elf goals tegen, ik 
kon het zelf ook niet geloven'. 
(foto Maurice Nelwan) 

Den Haag – "De amateurafdeling van ADO Den Haag houdt op te bestaan. Volgend 
seizoen misschien nog niet, maar dat is uitstel van executie". 
De woorden van Sylvio Mansveld, anderhalf jaar geleden gebezigd na de degradatie 
uit de eerste klasse, naderen steeds dichter de waarheid. Vorig seizoen duikelde de 
amateurtak uit de tweede klasse en in de derde afdeling bivakkeert ADO opnieuw in 
de kelder met vijf punten uit tien duels. Met de 11-1 nederlaag, afgelopen zondag 
tegen LENS, beleefde de ploeg van Eki Korte het nieuwste dieptepunt. "Na de 
wedstrijd heb ik gezegd: jongens, ga lekker naar huis, denk goed na wat je zelf 
verkeerd hebt gedaan, maar ga geen anderen aanwijzen", aldus ADO-trainer Eki 
Korte, die gisteren met zijn manschappen terugkeek op de donkere zondag. "Maar 
we houden het op een incident, nu moeten we die partij snel vergeten en ons richten 
op VIOS". 
In huize Korte rinkelde de telefoon zondagavond onophoudelijk. "Veel mensen om 
ons te steunen, maar ook mensen die ik al maanden niet had gesproken, die op 
sensatie uit waren, leedvermaak hadden. Natuurlijk zit ik daar niet op te wachten, 
maar ik heb ze keurig te woord gestaan. ADO Den Haag, dat werkt bij tegenstanders 
als een rode lap op een stier. Het blijft tóch de bvo. Clubs geven altijd iets extra's. Al 
tijdens de wedstrijd was er sprake van leedvermaak. Bij 8-1 vond de speaker van 
LENS het nodig aan de doelpuntenmaker, Sjaak Roggeveen toe te voegen:...oud-
ADO Den Haag. Niet voor niets kwam Hans Lamens daarover bij Toon Meijer met 
excuses". 
ADO-doelman Stefan de la Combé erkent: "Achter mijn doel hoorde ik telkens van 
die opmerkingen. 'Pak'ie nog wat'. Dat is natuurlijk hartstikke vervelend, maar 
motiveert me wel". 
De keeper maakte de gang naar het elf keer. "Dat heb ik nog nooit meegemaakt, ik 
kon het ook niet geloven. Ik had een enorme offday. In goede doen had ik nog wel 



een balletje of vier, vijf weten te redden". 
De pas 19-jarige Hagenaar, die bij RVC zijn loopbaan begon en in de B-junioren voor 
ADO Den Haag koos, zag het vanaf het eerste fluitsignaal van de scheidsrechter al 
misgaan. "De eerste twintig minuten gingen nog wel, maar daarna werd het binnen 
vijf minuten 3-0. Kort voor de rust konden we nog 4-1 maken, waardoor we in de 
tweede helft risico's moesten nemen en achterin één op één gingen spelen. Toen het 
binnen anderhalve minuut 5-1 werd, was het natuurlijk over". 

Incident 

Mag de vernedering van afgelopen zondag als een incident worden gezien, de 
zorgen op De Aftrap worden er niet minder om. Korte: "Ons doel is handhaven. In 
organisatorisch opzicht is een en ander wel verbeterd bij ADO Den Haag, maar we 
hebben wel allemaal nieuwe jongens in de selectie. Twee totaal nieuwe elftallen. Die 
jongens moeten aan elkaar wennen en dat kan niet binnen twee, drie maanden. 
Toch zie ik progressie, elke week weer. In tactisch opzicht, qua instelling. Veel 
mensen zullen erom lachen, zeker nu na deze zondag, maar we zijn op de goede 
weg. Als we nog meer competitie -en oefenwedstrijden hebben afgewerkt en op 
elkaar in gespeeld zijn, komen we na de winterstop sterk terug. Er zijn voldoende 
ploegen in deze poule waarvan we kunnen winnen". 
De la Combé: "ik heb zeker vertrouwen in een goede afloop. We hebben gewoon 
een stel goeie voetballers, maar zijn nog jong. Ons probleem is de wisselvalligheid. 
Vaak hebben we een gedeelte van een wedstrijd onder controle. We moeten dus 
constanter worden". 
Korte: "De groep is positief en leergierig. Ze zijn enthousiast, komen met 25, 26 man 
op elke training. Daarom was die 11-1 een behoorlijke klap, maar we richten ons nu 
gewoon op VIOS. Een heel nieuwe wedstrijd, met nieuwe kansen. Als we erin blijven, 
kunnen we werken aan een goede toekomst. Met versterkingen en de kwaliteit van 
deze groep kunnen we dan best omhoog kijken". 
De la Combé: "ADO Den Haag blijft een geweldige uitstraling hebben. Je zit toch 
dicht bij de bvo, wordt automatisch gevolgd. Ik ben pas negentien jaar. Heb de 
ambitie om profvoetbal te halen. En waarom zou ik dan weggaan als je zo dicht bij 
het vuur zit". 

 


